
Styrelsemöte i Östergötlands schackförbund den 14 september 2016 

Närvarande: 

Ingvar Carlsson 

Henrik Karlsson 

Fredrik Qwarfort 

Mikael Forsberg 

Lars-Göran Lantz 

Mårten Garner 

Johan Wiklund 

 

§1 Ingvar öppnade mötet och hälsade alla välkomna 

§2 Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. Årsmöteshandlingarna 
skall justeras. 

§3 Ekonomirapport: Vid dags dato har vi 381251 kronor, samma tidpunkt förra året var 
330463 kronor. Orsaken till den stora skillnaden diskuterades och en anledning är att 
vi inte köpt in något schack4:an-material, en annan är 8500:- från SSF för besökta 
klasser. Lars-Göran undersöker om det finns fler orsaker till skillnaden. 

§4 Schack4:an: Läge och fortsättning  

 1:a steget med inbjudningar är utskickade, fler utskick pågår, hittills har 10 klasser 
anmält sig.  
Kommuntävlingar kommer att genomföras nov-december. Distriktsfinalen kommer 
genomföras preliminärt den 28 januari, Ingvar bokar lokal. Femte och sjätte-klasser 
inbjuds till tävlingar på internet, Micke mailar ut till de klasser som tidigare deltagit i 
schack-4:an. Micke snackar också med schack-08 om ledare för schack-4:an. 

§5 Bidrag från Region Östergötland (Östsam): 

 Vi har fått hela bidraget vi ansökte om. 

§6 Beslut om fördelning av bidrag till klubbarna. 

 Schack-08 får 50% av bidraget då de ej i väsentlig omfattning deltagit för att erhålla 
fullt bidrag. 

§7 Arbetsförmedlingen och Fas 3 

 Anita gick i pension den 31/8 och vi kommer troligtvis inte få någon ny ”fas-3:are” då 
fas 3 håller på och avvecklas. 

 

 

 



§8 Spelprogram: 

 Fredrik tar fram förslag 

 Rapport från distriktsmatchen: Det gick inte att få ihop fullt lag (vi fick åka med 7 man 
av 10). De som deltog gjorde det mycket bra och hade vi haft fullt lag kunde vi ha 
vunnit. (Endast medlemmar från LASS deltog). Nästa match kommer att spelas i 
Sörmland. 

 Östgötaserien ser tyvärr tunn ut, förslag är att vi går ihop med Sörmland, Fredrik 
undersöker detta alternativ. 

§9 Rapport från SSF´s kongress: 

 Seminarier före kongressen där vi deltog var: Rekrytering från skolschack samt Schack 
som integration. Dessa upplevdes som givande. 

 Motförslag som gick till rösträkning var mot styrelsens proposition ang. höjda 
medlemsavgifter, styrelsens förslag vann. 

 Även proposition ang. fokus på resultat i ungdomsschack gick till omröstning och 
förändrades från U12 till U10. 

 CS (Centralstyrelsen) skall utreda medlemskap hos riksidrottsförbundet. 

 De val som genomfördes gick igenom enl. valberedningens förslag. 

§10 Hemsidan: Fredrik fixar till med Lars-Görans telefonnummer. 

§11 Mail från Kent Vänman: 

 Ang. medlemmar från schack4:an, Micke fixar till texten så att det absolut inte råder 
några tveksamheter ang. vem som är medlem eller inte. 

§12 Nya föreningar: 

Följande nya skolschackklubbar har bildats under senaste tiden och beviljas 
medlemskap i Östergötlands Schackförbund: 
Bäckskolans Schack, Bäckskolan, Kisa, Sextiofyran, Nyströmska skolan, 
Söderköping samt Superheroes, Värgårdsskolan, Kisa 

 

§13 Nästa möte bestämdes till onsdag den 9/11 kl. 18:30 i LASS klubblokal. 

§14 Ingvar förklarade mötet för avslutat och tackade för visat intresse. 

 

 Henrik Karlsson, Sekreterare 


